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 Närvarande  

  
Ledamöter:   Gun Sandqvist (PRO) 
   Cecilia Söderman (SPF) 

Kerstin Tovesson (PRO) 
Åsa Kindblom(SKPF) 
 
 

Ersättare:  Marianne Elinsdotter (PRO) 
   Per Rudin (PRO) 
   Catarina Stavenberg (SPF) 
   Catrin Jarl (SPF) 
    
 
Frånvarande:  Lars Bromander (SKPF) 
   Maris Sedlenieks (SPF) 

    
 
Tjänstepersoner:   Odini Nzeribe, avdelningschef ÄO   

Christina Lindström, controller 
Beställarenheten ÄO    
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§ 1 Mötets öppnande  
Ordförande Gun Sandqvist öppnar mötet.  
 
§ 2 Val av justerare 
Pensionärsrådet utser Gun Sandqvist och Cecilia Söderman  
att justera protokollet.   
 
§ 3 Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkänns. 
 
§ 4 Anmälan av justerat protokoll från den 14 november 
2022 för Södermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd. 

 Protokollet lades till handlingarna. 
 
§ 5 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde  
Ärende 7) Sammanträdestider för Södermalms stadsdelsnämnd 
2023 
Pensionärsrådet noterar att datumet för stadsdelsnämndens 
sammanträde i februari 2023 infaller på en söndag, men att det 
säkert är justerat. 
 
§ 6 Information från avdelningschefen 

 Bergsunds vård- och omsorgsboende  
Odini Nzeribe informerade om att stadsdelsnämnden 
rekommenderat kommunstyrelsen att inte förlänga avtalet 
med A&O Ansvar och Omsorg AB (A&O) avseende 
driften av Bergsunds vård- och omsorgsboende.  
Stadsdirektör Fredrik Jurdell fattade i enlighet med 
stadsdelsnämndens rekommendation och i enlighet med 
given delegation att inte förlänga avtalet med A&O 
Ansvar och Omsorg AB .Verksamheten övergår därför i 
förvaltningens regi från och med 2023-10-01. 
Pensionärsrådet diskuterade avtal/förlängningar och vad 
som händer med personalen vid ett övertagande. 

 
 Tillgänglighet- Äldre direkt 
Tillgängligheten per telefon (långa väntetider och många 
knapptryckningar) med Äldre Direkt har diskuterats vid 
tidigare sammanträden. Odini Nzeribe informerade rådet 
om att det är serviceförvaltningen som ansvarar för 
telefonservicen kopplad till Äldre Direkt. Odini Nzeribe 
tar med sig rådets frågor om tillgängligheten och 
återkommer efter återkoppling från serviceförvaltningen. 
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 Budgeten 2023 
- Odini Nzeribe informerade om stadens budget för 

2023. Nya majoriteten föreslår bland annat följande 
för äldreomsorgen: 

- återgång till 60/40-principen för vård- och 
omsorgsboenden vilket innebär ett mål om att 60 
procent av boendena ska drivas i egen regi och 40 
procent ska drivas på entreprenad.  

- ökat fokus på plus 85- åringar i 
biståndshandläggningen. 

- utreda möjligheterna att öka likställigheten mellan 
socialsekreterare och biståndshandläggare inom 
äldreomsorg, i fråga om bland annat titulatur, lön och 
förutsättningar att ägna sig åt socialt arbete  

- Inom ramen för matlyftet genomföra 
utbildningsinsatser för biståndshandläggare kring mat, 
måltider och nutrition 

- Tydligt fokus på att utveckla det förebyggande arbetet 
inom områden som hälsa, rörelse, kulturella 
aktiviteter, motverka ofrivillig ensamhet, nollvision 
hemlöshet, utveckla aktivitetscentra, fler äldrelotsar, 
uppsökande arbete, riktad information, anhörigstöd – 

- Arbetssättet Tryggt mottagande i hemmet ska 
utvecklas 

- Ökad medicinsk kompetens  
- Ökad grundbemanning 
- Utveckling av ramtiden 

 
Pensionärsrådet lyfte och diskuterade kostnader för växelvård, 
kontinuitet i hemtjänsten, minskning av andelen timanställda, 
ofrivillig ensamhet. 
 
§ 7 Val SPR 2023  
Christina Lindström informerade om att ärendet gällande ”Val av 
Södermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd år 2023” är klart och 
kommer att beslutas om på stadsdelsnämndens sammanträde den 
2 januari 2023.  
 
§ 8 Kontaktpersoner vård- och omsorgsboende 

 Hornstulls servicehus/Catrin Jarl har deltagit vid ett 
förtroenderådsmöte. Catrin fick bland annat 
information om att Covidvaccination dos 5 är 
genomförd, just nu fokus på fler aktiviteter för att 
motverka ofrivillig ensamhet. Exempel på aktiviteter 
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är gemensamt julfirande, julmarknad, luciafirande och 
Nobelfirande. 
 

 Sjöstadsgården/Åsa Kindblom har haft kontakt med 
boendet och informerar om att det finns Covidsmitta 
på boendet just nu. 

 
 Sofiagården/Gun Sandqvist får rapporter och 

aktivitetsbrev från Sofiagårdens vård- och 
omsorgsboende. 
 

 Kulltorp/Marianne Elinsdotter har haft kontakt med 
Kulltorps vård- och omsorgsboende och ska boka in 
ett möte för att få information om verksamheten. 
 

 Bergsund/ Cecilia Söderman ska besöka Bergsunds 
vård- och omsorgsboende.   
 

 § 9 Anmälan av kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll  
Inget protokoll har inkommit. 
 

§ 10 Information om inkomna handlingar 
Inga inkomna handlingar. 

 
§ 11 Övriga frågor 

 Bergsunds vård- och omsorgsboende  
 Tillgänglighet- Äldre direkt 
 Budgeten 2023 

De övriga frågorna diskuterades under § 6 Information från 
avdelningschefen. 

 
§ 12 Nästa sammanträde 
Måndag 16 januari klockan 10.00 -12.00. 
 
Christina Lindström informerade om att Nicoletta Zoannos, tf. 
enhetschef på äldreomsorgsavdelningens utvecklingsenhet blir ny 
sekreterare i stadsdelsnämndens pensionärsråd från och med 
januari 2023. 
 
§ 13 Mötets avslutande 
 
Ordförande avslutar mötet. 
 
Vid protokollet 
 
Christina Lindström  
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